
Styremøte 8 april 2021 
 
Til stede: Thomas, Brage, Christel, Odin, Vibeke, Brede, Tommy. 
 
40/21 
Godkjenning av innkalling og saksliste 
God 
 
41/21 
Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 
God 
 
42/21 
Økonomi 
Likviditeten er god. 
 
43/21 
Innkommen post: 
4 blader fra svømming 
 
44/21 
Budsjett, oppfølging av styresak nr. 32/21 
Vi jobber med justeringer av budsjettet frem til neste styremøte. 
 
45/21 
Regnskapsfører, oppfølging av styresak nr. 25/21 
Brede og Thomas får gradvis innføring av regnskapsdelen m.m. av Anders. Målet er at vi skal 
overta all føring i Fiken og stå på egen bein.  
 
46/21 
Hva skjer etter Kanalveien 90, oppfølging av styresak nr. 35/21 
Vi har fått tilskudd til videreføring av eget lokale. Neste trinn er å undersøke muligheter for 
alternativ til nytt lokale. Thomas tar kontakt med Jarle i Kanalveien for hvor lenge vi kan anta 
å leie Kanalveien videre.  
 
47/21 
Lønnede trenere. Oppfølging av styresak nr. 35/21 
Vi har fått midler til å fortsette med lønnet trener. Thomas tar kontakt med Heros og Fjell for 
å diskutere evt. samarbeid med Alexis som trener.  
Spillerne er positiv til videre satsing på Alexis.  
 
48/21 
Trener 1 kurs, oppfølging av styresak nr. 37/21 
4 har til nå deltatt på første del av kurset via Teams og fått mange gode input☺  
 
  



49/21 
Oppfølging av sak nr. 38/21, spillerkontrakter 
Vi har ingen på spillekontrakter. 
 
Styret stiller spørsmålet om det er aktuelt å trekke laget fra 2 divisjon. 2. divisjonslaget 
diskuterer frem til neste styremøte om laget skal trekke seg fra 2. divisjon. 
 
50/21 
Arrangementer 2021/22, hva skal vi arrangere, bordtennis, basket? 
Bordtennisforbundet er fleksibel på kort varsel når det gjelder arrangering av stevner. I 
første omgang er det mest aktuelt å satse på seriespill i basketball og bordtennis .  
Vi vurderer en turnering for juniorer til våren.  
På sikt kan det være aktuelt å satse på en kombiturnering med bordtennis og basketball.  
 
51/21  
Medlemskontingenter. 
Vi må få sendt ut kontingenter i løpet av april.  
 
52/21 
Klubblogo, oppfølging av sak nr. 34/21 
Brede har kommet med mange gode forslag. Vi etterlyser litt mer engasjement fra flere 
medlemmer. 
 
53/21 Eventuelt 
-Vi lufter om noen vil ta ansvar for arrangement o.l. i bordtennis og basketball. 
- Facebook siden er blitt «idrettsnøytral» 
- Brage lager felles e-post konto for mail som har med laget å gjøre. Om mulig egne mapper   
for hver idrett.  
- Kort informasjon om allidrettsleiren. Brage sender ut plan. Vi tar allidrettsleiren opp til 
neste styremøte. 
 
 
54/21 
Tidspunkt for neste styremøte. 
Torsdag 29 april klokken 20.00 
 
 
 
 
 
 
 


